

新生拍攝學生証及取校服事宜

請家長帶同幼兒於下列時間到校拍攝及取校服。

日期： 7月8日 (星期六)

時間： 上午9-11時

地點： 學校禮堂

- 如未能親身到校，請家長於7月19日至7月29日辦公時間到學校地庫文具部取校服。
(辦公時間為星期一至五，上午八時半至下午四時，午膳時間為下午一時至二時)
- 家長可自行拍攝學生証，並把照片軟件電郵到：kgadmin@rosaryhill.org。
- 照片規格： 幼兒請穿校服拍攝，拍攝時以藍色背景作底。

玫瑰崗幼稚園

Collection of School Uniform & Student ID Photo-taking for 2017-18 New Students

Parents please bring your child to our school for the collection of school uniform and student ID photo-taking. Details as follow:

Date : 8th July, 2017 (Saturday)

Time : 9-11 a.m.

Venue : School Hall

- If you are not available on the mentioned date, please collect the school uniform at the Stationary Department at the basement between 19th - 29th July, 2017 during office hour (Monday-Friday, 8:30a.m.-4p.m., lunch hour 1-2p.m.).
- You may take the student ID photo by your own means and email the softcopy to kgadmin@rosaryhill.org.
- Student ID photo standards:
 - Student in school uniform with a clear view of school badge;
 - Light blue background

Thank you for your cooperation.

Rosaryhill Kindergarten